
Det beslutades att Stefan Olhede skulle inhámta uppgifter/offerter avseende inhyrning av en sekreterare till föreningen. 

Det beslutades vidare att Stefan Olhede skulle finna uppgifter om en lämplig lokal för en ytterligare extrainkallad föreningsstämma. Denna ytterligare stämma 
uppfattades som nödvändig eftersom medlemmarna i förening bör få se en offert 
för inhyrning av extem sekreterare. Dessutom uppfattades det som önskvärt att 
så många av förenings äldre medlemmar som möjligt (som kanske saknade
förutsättningar för att ansluta online) skulle kunna närvara.

Besluten om styrelsens sammansätning samt avseende huruvida föreningen ska 
hyra in en sekreterare externt fattas vid nästa extrainkallade föreningsstämma. 
Kallelsen kommer inom kort (när möteslokalens tillgänglighet fastslagits). 

10 Föreningsstämmans avslutning 
Stämman avslutades. 

Narvarande, extrainkallad förningsstämma 2022-02-19 

Maria Biliouri
Manuel González Kiu 

Judith Thaby Grahm 
Rafael Kassner
Gazi Kayan 
Farzin Maftounian 

Ingegerd Malmqvist 
Stefan Olhede 
Imiz Rosas Gómez 

Antonina Sundström 
Olga Svanlund

Fredrik Thelander 

Vid Protokollet 

Stefan Olhede 
Justeras'av 

Irmiz Rosas Gómez 

Justerasav Justeras av 

Olga Svanlund Fredrik Thelander 
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